
Rendezvényszervező Bizottsági ülés
ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat

Jegyzőkönyv

2023. október 23. (19:32-20:01)
Helyszín: Grund

Jelenlévők:

1. Tóth Dorottya Panna Rendezvényszervező Bizottság elnöke

2. Bérczes Borbála Animátor koordinátor

3. Dobi Hanna Kulturális referens

4. Besenyei Bence Titusz Logisztikáért felelős bizottsági tag

5. Túri Dorottya Sportreferens

6. Demetrovics Hanna Ellenőrző Bizottsági elnök

Az ELTE PPK HÖK Rendezvényszervező Bizottsági ülése 5 mandátummal határozatképes.
Tóth Dorottya Panna javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Demetrovics Hanna.
A javaslatot a Bizottság 5 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta.

Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők:

1. Beszámolók

2. Animátori Fórum

3. Első féléves tervek

4. Egyebek

A Bizottság 5 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített
napirendi pontokat.
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1. Beszámolók
Tóth Dorottya Panna, elnök arról számol be, hogy az elmúlt hetekben a jubileumi

esemény szervezésével foglalkozott a legtöbbet, amely október 19-én került megrendezésre.
Emellett elkezdődött a Gólyabál szervezése és minden rendben halad ezzel kapcsolatban.
Jeleglen a Bevonó tábor szervezése foglalja le, amely október 27-29-ig lesz és már zajlanak a
felkészülések.

Besenyei Bence Titusz azt ossza meg, hogy az elmúlt hónapban a raktár
helyreállításán és leltározásán dolgozott, valamint az erőforrások kiaknázásával
foglalatoskodott. Ezen kívül a Bevonó tábor szervezésében is részt vesz a szekciótervek
letisztázása és a kellékek biztosítása kapcsán.

Túri Dorottya elsősorban az október 5-én tartott Csocsó bajnoksággal foglalkozott,
amely zökkenőmentesen le is zajlott és minden nevezett csapat meg is jelent. Október 10-én
részt vett az EHÖK Sport Bizottsági ülésen, a napokban pedig a KAS-nak segít a 24-ei
Sörpong szervezésében.

Bérczes Borbála arról számol be, hogy az elmúlt hónapban a felkérések voltak fő
fókuszban a munkája során. Felkérésre kerültek a szülők, a Bevonó tábor szekció tartói és az
első féléves képzéstartók. Emellett lezajlottak az elbeszélgetések a leendő animátorokkal.
Elmondja még, hogy megtartotta az első szülői találkozót, valamint folyamatosan zajlik a
kommunikáció a felkért emberekkel. Az Etalonnal kapcsolatban azt osztja meg, hogy ki lett
írva a pályázat és érkezett egy, ami el is lett fogadva.

Dobi Hanna elmondja a jelenlévőknek, hogy októberben megrendezésre került egy
PPQ, egy Lélekfilmek, egy Zenés Est és egy Társas Est. Minden esemény zökkenőmentesen
lezajlott, valamint új programfelelősöket is keresett az egyéb programokhoz és nagyon hamar
érkeztek is jelentkezések. A programfelelősökkel folyamatosan tartja a kapcsolatot és már
tervezik is a jövőbeli programokat.

2. Animátori Fórum
Tóth Dorottya Panna a következőkben vázlatosan összefoglalja az Animátori Fórum

menetét a Bizottsága tagjainak, mert az ülés után fogják majd pontosan összeállítani a Fórum
menetét. Tóth Dorottya Panna fogja majd kezdeni és elmondja a szervezetfejlesztéssel
kapcsolatos újításokat, valamint beszél a Bevonó táborról, a Gólyabálról és az Animátori
Kódexben lévő változtatásokról. Ezután Bérczes Borbála fogja bemutatni a szülőket és egyéb
felkéréseket, valamint a képzéseket és az ezzel kapcsolatos változásokat. Dobi Hanna és Túri
Dorottya arról fognak beszámolni, hogy milyen programokat terveznek a jövőre nézve,
illetve, hogy milyen változtatásokat eszközöltek ezeket illetően. Besenyei Bence Titusz pedig
a raktárral kapcsolatos projektjébe és az ezzel kapcsolatos munkájába fogja beavatni a
résztvevőket. Tóth Dorottya Panna elmondja, hogy a Fórum a Kazy 214-es termében lesz
megtartva 25-én és online közvetítésre is lehet majd számítani.
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3. Első féléves tervek
Túri Dorottya azt osztja meg, hogy novemberben tervei szerint lesz még egy Csocsó

bajnokság, illetve egy Sörpong.
Dobi Hanna elmondja, hogy novemberben szerveznek még egy PPQ eseményt, illetve

egyeztetett Czingráber Péterrel a Verses Est kapcsán. Ezeken kívül lehet még számítani egy
Zenés Estre, egy Társas Estre, egy Borkóstolóra, illetve egy Gasztrokultra is.

Bérczes Borbála arról számol be, hogy október 27-29-ig kerül megrendezésre a
Bevonó tábor, majd legy egy Etalon és egy Bemutatkozás is a képződők számára. Ezeken
kívül folyamatosan lesznek majd szülői megbeszélések és képzések heti rendszerességgel.
Tóth Dorottya Panna hozzáteszi, hogy legyen majd egy esemény, ahol a korábbi évek szülői
eltölthetnek egy estét a leendő szülőkkel.

4. Egyebek

Tóth Dorottya Panna megosztja a jelenlévőkkel, hogy Az élet a körben képzést
sikeresen összeállították. Ennek kapcsán Dobi Hannához fordulva mondja, hogy szükség lesz
majd egy leírásra arról, hogy a két félévben pontosan mennyi és milyen programok kerülnek
megrendezésre rendszerint.

Tóth Dorottya Panna beszámol arról, hogy Elnökségi körben fel lett vetve, hogy a
programfelelősök kapjanak valamennyi honorációt a munkájukért. Ilyen eseménynek számít
például a Sörpong, a PPQ és a Társa Est. A tervek szerint egy félévente pályázható közéleti
ösztöndíjat tudnak majd igényelni. A Bizottság tagjai támogatják a felvetést.

Tóth Dorottya Panna elmondja Bizottsága tagjainak, hogy a Kommunikációs
Bizottság részéről érkezett feléjük egy kérés, miszerint üljön majd össze a két Bizottság
megbeszélni, hogy hogyan legyen majd az események megosztása.

Tóth Dorottya Panna Besenyei Bence Titusz felé fordulva beszámol arról, hogy a
mentoroknak szüksége lesz a vetítőre 26-án, csütörtökön.

Tóth Dorottya Panna felhívja Bizottsága tagjainak figyelmét arra, hogy a második
HÖK-ös fotózás 25-én 16:00 lesz esedékes.

Nem érkezett több bejelentés, így Tóth Dorottya Panna az ülést 20:01 perckor lezárja.

Budapest, 2023. október 23.

Tóth Dorottya Panna Demetrovics Hanna
elnök elnök

Rendezvényszervező Bizottság Ellenőrző Bizottság
ELTE PPK HÖK ELTE PPK HÖK
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